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СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И

КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №29
от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно 

многообразие проведено на 14.01.2025 г.
от 15:00 часа в Зала 1, ет.2, ул. „Московска" №33

Днес, 14.01.2025 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-н Мирослав Боршош - председател на ПК 
по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше установено, че 
присъстват 8 /осем/ общински съветници, поради което заседанието може да 
бъде проведено. Г-н И. Костадинов, г-н В.Лилков и г-жа Цв. Симеонова - Заркин се 
присъединиха след проверката на кворума. Г-н Г. Бсрисов и г-н В. Стойчев 
отсъстваха за цялата продължителност на заседанието.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието. Предложи 
отлагане разглеждането на доклада по т.З /рег.№ С0А23-ВК08-13312-[3] / 
07.10.2024 г. относно дарение на общински недвижим имот, находящ се в гр. 
София, ул. „Врабча" № 20 и приемане на дарение на недвижим имот-частна 
собственост, находящ се в гр. София, ул. „Васил Друмев" № 30 и на парични 
средства/, за да бъдат изискани становищата на директорите на съответните 
детски градини. Г-жа М. Алексиева, и.д. кмет на район „Оборище" се съгласи с 
отлагането на доклада в качеството й на вносител.

Г-н Боршош подложи на гласуване дневния ред с така направеното 
предложение за отпадане на т.З.

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с така предложеното изменение
с 8 /осем/ гласа "за".

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма
Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —
3. Цветелина Симеонова - 

Заркин
За
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4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков --

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

По гп. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-15780 / 07.11.2024 г. относно именуване на 

жилищен комплекс в с. Панчарево с името „Панчарево Парк 1", „Панчарево Парк 2" 
с вносител Евгения Алексиева - кмет на район "Панчарево" и становище с вх.№ 
СОА24-ВК08-15780-[1] / 13.12.2024 г. от зам.-кмет на Столична община, 
направление КОСМД.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. Параграфите в диспозитива на проекта на решение да се 

номерират както следва:
- Първи параграф с 1 арабско;
- Втори и трети параграфи съответно 1.1. и 1.2;
- Четвърти параграф с 2 арабско.

1.2. Наклонените черти на транслитерацията да се заменят с 
кавички;

1.3. Да се добави абревиатурата ж.к. пред названията „Панчарево 
Парк 1" и „Панчарево Парк 2" както и в изписването при 
транслитерация „гК.к. РапсЬаге70 рагкГ"; "гб.к. РапсИагеуо рагк 2"

Общо гласували:
в т.ч.:

За

9

9
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Против Няма
Въздържали се
Поименно гласуване по т. 1 от дневния

Няма 
ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-17715 / 12.12.2024 г. относно именуване на 

безимена улица в с. Герман с името „Орехите" с вносител Евгения Алексиева - 
кмет на район "Панчарево" и становище с вх.№ СОА24-ВК08-17715-[1] / 23.12.2024 
г. от зам.-кмет на Столична община, направление КОСМД

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изм. и доп. в 

предложения проект на решение:
1.1. наклонените черти на транслитерацията да се заменят с кавички

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9
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НямаПротив

Възд1 
Г

>ржали се
оименно гласуване по т. 2 от днев)

Няма
чия ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов --

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Коствадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А23-ВК08-13312-[3] / 07.10.2024 г. относно дарение на 

общински недвижим имот, находящ се в гр. София, ул. „Врабча" № 20 и приемане на 
дарение на недвижим имот-частна собственост, находящ се в гр. София, ул. 
„Васил Друмев" № 30 и на парични средства с вносител Милена Алексиева - и.д. 
кмет на район „Оборище" и становище с вх.№ СОА23-ВК08-13312-[5] / 07.11.2024 
г. от Иван Василев, зам.-кмет на Столична община и арх. Богдана Панайотова, гл. 
архитект на Столична община.

Докладът бе отложен при приемане на дневния ред на заседанието.

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ВК08-7004-[2] / 22.11.2024 г. относно именуване на 

безименна улица от о. т. 100а до о. т. 1006 по действащ регулационен план, 
одобрен с Решение № 205 по протокол 64/29.04.2010 г на Столичния общински 4/15



съвет 3а ИПРЗ 3а кв. 26 и части от кв. 21 и 27, м. „Бели брег", по плана на гр. Банкя 
с името - „Проф. арх. Веселина Троева" с вносител Рангел Марков - кмет на район 
„Банкя" и становище с вх.№ С0А23-ВК08-7004-[3] / 11.12.2024 г. от зам.-кмет на 
Столична община, направление КОСМД

Г-н М. Боршош информира ПК. Че Работната група по именуване на 
общински обекти съветва от наименованието да отпадне абревиатурата „арх." 
също така да се добави изписването на името на улицата при транслитерация 
както и да отпадне т. 3а контрол на изпълнение на решението от страна на 
ПКОКНКМ.

Г-н И. Виделов изрази несъгласието си с предложението на Работната 
група да отпадне абревиатурата „арх." и предложи наименованието да бъде 
Запазено както е предложено от вносителя на доклада.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изп. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. В края на т.1 да се добави текстът „с изписване при транслитерация „ргоГ. 
агб. \/езеНпа Тгоеуа".
1.2. Т.2 от проекта на решение отпада.
1.3. Съответно т.З се преномерира т.2

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За
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10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов --

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-17396 / 06.12.2024 г. относно именуване на 

безименна улица в м. "Вилна зона Горна Баня (разширение на кв. Горна Баня]" с името 
„Есенна нощ" с вносител Ангел Стефанов — кмет на район „Овча Купел" и 
становище с вх.№ С0А24-ВК08-17396-[1] /11.12.2024 г. от зам.-кмет на Столична 
община, направление КОСМД.

Г-н М. Боршош информира ПК, че Работната група по именуване на 
общински обекти се въздържа по отношение на предложеното наименование. По 
отношение на проекта на решение, бе предложено да се добави изписването на 
наименованието при транслитерация както и да се добави точка за 
Задълженията на кмета във връзка с чл.12, ал. 3 и ал.4 от Наредбата за именуване 
и преименуване на общински обекти.

Г-н В. Калановски посочи, че е предложено поетично име без обосновка защо 
точно това място се нарича по този начин.

Г-жа Дарина Лучанска, зам.-кмет на район „Овча Купел" поясни, че 
именуването на улици става все по-трудно за районната администрация. 
Аргументира, че характерът на предложеното наименование е в унисон с 
топонимията на района.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 

проекта на решение:
1.1. Настоящият параграф единствен от диспозитива на проекта на 

решение става т.1;
1.2. В края на т.1 се добавя следният текст: „с изписване при 

транслитерация „Езеппа позИЕ";
1.3. Създава се нова т.2 със следното съдържание: „Възлага на кмета на 

Столична община да информира гражданите на Столична община за 
взетото решение, съгласно чл. 12, ал. 3 и ал. 4 от Наредбата за 
именуване и преименуване на общински обекти, поставяне, 
преместване и премахване на паметници и художествени елементи 
на територията на Столична община. „

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма
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Въздържали се
Поименно гласуване по ш. 5 от

Няма

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев --

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов --

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т. в от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-Ю999 /12.12.2024 г. относно даване на съгласие 

3а осигуряване на финансови средства, чрез които да бъде осъществени спешни 
строително монтажни дейности по ремонт и поддръжка на сградата на НЧ св. 
Св. Кирил и Методий-1922, район „Връбница" с вносители Иван Таков и Станислав 
Младенов - общински съветници

Въз основа на проведеното гласуване бе прието следното решение:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма 7/15



Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов
1

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх.№ С0А25-ВК66-234/09.01.2025 г. относно приемане на документ 

"Цели, приоритети и процедури за 2025 г. на програма „Календар на културните 
събития на Столична община" с вносители Благородна Здравкова — зам.-кмет на 
Столична община и Веселин Калановски — общински съветник.

Г-н В. Калановски докладва основните разлики в обсъждания документ по 
отношение "Цели, приоритети и процедури на програма „Календар на културните 
събития на Столична община" за 2024 г.:

- Отпада раздел „Откритите сцени — логистична подкрепа";
- Кандидатурите за „Събития на Столична община" ще бъдат разглеждани 

в рамките на три сесии за годината, а не текущо както бе практиката до 
сега;

- Отпада ограничителното изискване за проведени пет последователни 
успешни издания за „Стратегически събития" като паралелно се 
утежняват изискванията към кандидатстващите за този раздел.
Г-н М. Боршош изрази несъгласие с предложеното от г-н Калановски 

отпадане на изискване за проведени пет последователни успешни издания за 8/15



„Стратегически събития". Това изискване е важен инструмент, по който се 
определят проектите в този раздел. 5 години означава устойчивост на един 
проект, по която може да се оценява успехът на едно събитие. Събитията със 
стратегически характер, които не се осъществили пет последователни 
успешни издания биха могли да бъдат подкрепени в раздел „Събития на Столична 
община". Г-н Боршош предложи съответно следните изм. и доп. в Приложение №1 
към проекта на решение: връщане на изискването 3а проведени пет 
последователни успешни издания 3а събитията кандидатстващи 3а раздел 
„Стратегически събития"; съгласуване на закрити заседания на ПКОКНКМ на 
състава на журитата / експертните комисия по ККСО.

Г-н В. Калановски предложение да се заличи текстът ,„ включително 3а 
авторското право върху произведение, създадено по поръчка, съгласно чл. 42 от 
Закона 3а авторското право и сродните му права" в Приложение №1 към проекта 
на решение.

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението връщане на изискването 
3а проведени пет последователни успешни издания 3а събитията 
кандидатстващи 3а раздел „Стратегически събития".

Въз основа на проведеното гласуване, бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложение

Общо гласували:
в т.ч.:

то.

10

За 6

Против 1

Въздържали се
Поименно гласуване на предложението:

3

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин против

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева въздържала се

6. Веселин Калановски въздържал се

7. Вили Лилков въздържал се

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За
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10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението съставът на 
техническите и експертните комисии по ККСО да бъде съгласуван на закрити 
Заседания на ПКОКНКМ.

Въз основа на проведеното гласуване, бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 9

Против няма

Въздържали се 1
Поименно гласуВане на предложението:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов въздържал се
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12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението да се заличи текстът ,„ 
включително за авторското право върху произведение, създадено по поръчка, 
съгласно чл. 42 от Закона за авторското право и сродните му права" в 
Приложение №1 към проекта на решение.

Въз основа на проведеното гласуване, бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против няма

Въздържали се няма
оименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —
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Г-н Боршош подложи на гласуване доклада в цялост с така приетите 
предложения за изм. и доп. в Приложение №1 към проекта на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 
Приложение №1 към предложения проект на решение:
1.1. Към т.1.1 Изисквания към събитията в РАЗДЕЛ „СТРАТЕГИЧЕСКИ 

СЪБИТИЯ", от 11.1 Раздел „Стратегически събития" на стр.4-5, да се 
създаде нова подточка със следното съдържание „Имат реализирани 
5 /пет/ последователни успешни издания на територията на 
Столична община;"

1.2. След текста „,в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в края на изречение първо, параграф четвърти, 1.6. 
Документи за кандидатстване в раздел „Стратегически събития" 
на стр.9 да се добави следният текст ,„след предварително 
съгласуване в закрити заседания на Постоянната комисия по 
образование, култура, наука и културно многообразие на СОС."

1.3. След текста ,„в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в края на изречение първо, параграф четвърти 2.6. 
Документи за кандидатстване в раздел „Значими събития" на стр. 
14 се добавя следният текст ,„след предварително съгласуване в 
Закрити заседания на Постоянната комисия по образование, 
култура, наука и културно многообразие на СОС."

1.4. След текста ,„в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в края на изречение първо, параграф трети, 3.5. Документи 
За кандидатстване в раздел „Лятна програма" на стр. 18 се добавя 
следният текст ,„след предварително съгласуване в закрити 
Заседания на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 
културно многообразие на СОС."

1.5. След текста ,„в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в изречение първо, параграф втори, 11.5 Раздел „Събития на 
Столична община" на стр. 21 се добавя следният текст ,„след 
предварително съгласуване в закрити заседания на Постоянната 
комисия по образование, култура, наука и културно многообразие на 
СОС."

1.6. След текста ,„в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в изречение първо, параграф четвърти, 11.5 Раздел„Събития 
на Столична община" на стр. 21, се добавя следният текст ,„след 
предварително съгласуване в закрити заседания на Постоянната 
комисия по образование, култура, наука и културно многообразие на 
СОС."

1.7. поради допусната техническа грешка Т.6.7 Недопустими разходи на 
стр. 24 да се преномерира на т.5.7

1.8. След текста ,„в състав определен със заповед на кмета на Столична 
община" в края на изречение първо, параграф втори, Т.5.7 
Недопустими разходи (инициално изписана т.6.7) на стр. 25 се добавя 12/15



следният текст „,след предварително съгласуване в закрити 
Заседания на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 
културно многообразие на СОС."

1.9. След текста ,„определени със заповед на кмета на Столична 
община" в края на изречение първо, параграф първи, 6. „Комисии и 
оценка" на стр.26 се добавя следният текст ,„след предварително 
съгласуване в закрити заседания на Постоянната комисия по 
образование, култура, наука и културно многообразие на СОС."

1.10. В 1.6. Документи за кандидатстване в раздел „Стратегически 
събития", подточка 13, да се заличи текстът ,„ включително за 
авторското право върху произведение, създадено по поръчка, 
съгласно чл. 42 от Закона за авторското право и сродните му права".

1.11. В 2.6. Документи за кандидатстване в раздел „Значими събития", 
подточка 12, да се заличи текстът ,„ включително за авторското 
право върху произведение, създадено по поръчка, съгласно чл. 42 от 
Закона за авторското право и сродните му права".

1.12. В 3.1. Изисквания към организациите и събитията в РАЗДЕЛ „ЛЯТНА 
ПРОГРАМА", подточка 10, да се заличи текстът ,„ включително за 
авторското право върху произведение, създадено по поръчка, 
съгласно чл.42 от Закона за авторското право и сродните му права".

1.13. В 5.3. Документи за кандидатстване в раздел „Събития на Столична 
община", подточка 11, да се заличи текстът ,„ включително за 
авторското право върху произведение, създадено по поръчка, 
съгласно чл. 42 от Закона за авторското право и сродните му права".

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се
оименно гласуване по т. 7 от дневния

Няма
зед:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За
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7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

По т. 8 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА25-ВК66-233/09.01.2025 г. относно решения, приети от 

Творческия съвет на Столична програма „Култура" 3а финансиране на проектни 
предложения през 2025 г. с вносители Благородна Здравкова — зам.-кмет на СО и 
Веселин Калановски — общински съветник

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 8 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За
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Заседанието бе закригро с изчерпване на дневния ред.

8. Гергин Борисов —

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов За

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов --

ИзготВил/^_

,ончо Хрисрбев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

□слаб Боршош

Цветелина Симеонова - Заркин
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